
Zápis ze zasedání Akademického senátu 

29. dubna 2024 
 
Přítomni (členové akademického senátu): Mgr. Petr Neset, Ph.D., Mgr. Petr Kasal, Ing. 
Martin Juhas, Ing. Martina Beránek, Ph.D., Bc. Miroslav Landa, Bc. Milada Běhounková, Bc. 
Ema Hrubešová, Bc. Petr Malák (online) 
Omluveni: Kryštof Müller, doc. Ing. Jiřina Bokšová, Ph.D. 
Hosté: Ing. Sandra Lacinová (ředitelka ŠAVŠ, prostřednictvím MS Teams) 
 
 
Informace a podněty na paní ředitelku ing. Sandru Lacinovou a akademické vedení školy. 
 
1. Na základě zájmu ze strany studentů byl poptán sodobar u firmy, která zprostředkovává 

stávající výrobník vody. Firma přišla s nabídkou poměrně vysoké ceny. Z tohoto důvodu 
budou poptávány i jiné firmy. Sodobar by měl být ve škole od nového semestru. Ing. Juhas 
vyjádřil prosbu o výměnu filtru ve stávajícím výrobníku na vodu. 

2. Ze strany Akademického senátu přišel podnět na vysokou poruchovost prodejních 
automatů s pitím a občerstvením. Senát byl informován, že automaty jsou v režii ŠA a 
společně s výměnou firmy Aramark dojde k výměně automatů. Zástupci studentů vyjádřili 
zájem o zdravější nabídku produktů, a tato změna by měla být provedena souběžně s 
výměnou automatů. 

3. Zástupci studentské komory informovali vedení o problematice příliš nízkých teplot 
v přednáškovém sále v areálu na Karmeli. Podle sdělení ředitelky ŠAVŠ je dlouhá doba pro 
nastavení na správnou teplotu (údajně až 4 hodiny). V reakci na tuto stížnost bude 
provedeno prověření stávajícího nastavení teploty a zváženy možné úpravy, které by měly 
vést ke zlepšení této situace.  

4. Zástupce studentů v Akademickém senátu Ema Běhounková a Milada Hrubešová vznesly 
podnět na téma udržitelnosti, a jak je v současné době řešena na ŠAVŠ. Škola provedla 
analýzu aktuálního stavu a v rámci měsíce května dojde k workshopu. V případě že jsou 
návrhy na udržitelné kroky na ŠAVŠ, mají studenti možnost se obrátit na paní mgr. Terezu 
Haklovou (tereza.haklova@savs.cz). 

5. Na základě podnětu ze strany studentů, byla konzultována možnost vytvoření a zveřejnění 
sdíleného kalendáře všech workshopů a přednášek expertů z praxe apod. Tento podnět byl 
doplněn o možnost zvolení jednotlivých akcí, které budou automaticky zasílány do Outlook 
kalendáře. Vedení školy přislíbilo prověření této možnosti. 

6. Akademický senát navrhl pořízení chatbota z důvodu příliš častých/opakujících se dotazů 
na zahraniční a studijní oddělení. Přístup ke směrnicím v AIS – možnost vytvoření projektu, 
spolupráce s Adastrou. 

 
Výsledky studentského hodnocení výuky a podpůrné činnosti. 
 
1. Akademický senát děkuji vedení školy za zpracování a předložení výsledku evaluace a 

studentského hodnocení. Výsledky evaluace studentů ukazují uspokojivý trend u 
jednotlivých předmětů a nejsou zaznamenány významné odchylky ve směru negativního 
hodnocení. 



2. Po skončení evaluace zimního semestru 2023/2024 byl zaznamenán pokles o 10 
procentních bodů ve vyplnění ankety ve srovnání s předchozím obdobím. Akademický 
senát se rozhodl apelovat na studenty, aby se více aktivně zapojili a vyplnili dotazníky. Cílem 
je zvýšit počet studentů, kteří vyplnili evaluaci a získat co nejvíce zpětné vazby. 

3. Ve spolupráci s oddělením marketingu bude připravovány videa, která by měla motivovat 
studenty k vyplnění ankety. Je také důležité připomenout, aby studenti vyplnili 
konstruktivní textového hodnocení v rámci evaluace. To umožní poskytnout důležitou 
vazbu k jednotlivým předmětům a problémům. 

4. Také bylo zjištěno, že nebyla zveřejněna připomínka na zahraniční oddělení. Plánuje se 
prověření tohoto stavu a obrácení se na pana prorektora Šulce, aby poskytl odpovídající 
informace. 
 

Bakalářské práce a oponentura (studentské podněty) 
 
1. Akademický senát navrhuje, aby nebylo stanoveno kritérium automatického snížení 

známky v případě, že student nenajde oponenta pro svou práci. 
2. Navrhuje se stanovit termín konzultace bakalářské a diplomové práce s vedoucím práce, 

aby bylo minimalizováno riziko, že student přijde na konzultaci těsně před termínem 
odevzdání práce. To by mohlo přispět k efektivnějšímu průběhu konzultací. 

3. Akademický senát apeluje na studenty, aby zasílali své závěrečné práce ke konzultacím 
včas. 

 
Definice pravidel docházky (studentské podněty) 
 
1. Doporučuje se, aby každý pedagog na začátku semestru jasně definoval, jakým způsobem 

bude vedena docházka a jakým způsobem by se studenti měli účastnit vyučovacích hodin. 
Tato pravidla by měla být stanovena s ohledem na specifika jednotlivých předmětů a měla 
by být dostatečně komunikována studentům. Uvedené skutečnosti by měli být jasně 
formulovány v sylabu předmětu. 

2. Akademický senát doporučuje vedení školy vytvoření metodického pokynu pro hodnocení 
absencí. 

 
Vybavení učeben multifunkčními tabulemi 
 
1. Akademický senát navrhuje, aby paní ředitelka zvážila možnost zakoupení multifunkčních 

interaktivních tabulí do vybraných učeben jako pilotní projekt. Tato iniciativa má za cíl 
zkoumat výhody a možnosti využití moderní technologie ve výuce a zlepšit prostředí pro 
interaktivní vzdělávání. 

 
Propojení studentů se zájmem o studium v zahraničí (prověří senátorka Ema Hrubešová) 
 
1. Akademický senát navrhuje doplnění hodnocení zpráv z Erasmu o dotaz, zda může být 

poskytnut kontakt na studenta v případě zájmu kontaktování z důvodu předání zkušeností. 
2. Prověřit možnost sdílené tabulky se studenty co byli v zahraničí s informací, ve které 

destinaci byli.  
 
 



Kariérní poradenství (navrhuje senátor Petr Malák) 
Akademický senát navrhuje poskytovat kariérní poradenství pro studenty. Prostřednictvím 
konkrétních kroků, které pomůžu s volbou kariérní cesty a zvýšením šance na přijetí (např. 
konzultace životopisu, motivačního dopisu a příprava na pohovor, apod.). 
 
Komunikační prostředky (podnět studentů) 
 
Akademický senát vyzývá vedení školy, aby upozornilo pedagogy na jednotnou komunikaci se 
studenty. Studenti si opakovaně stěžují na nejednotnost v komunikačních platformách – např. 
u seminárních prací apod. (Teams, Moodle, AIS). 
 
 
Volba nového místopředsedy Akademického senátu 
 
Vzhledem k přerušení studia Bc. Vlastimila Brauna, bylo nezbytné zvolit nového 
místopředsedu. Předseda Akademického senátu navrhuje kolegyni Emu Hrubešovou na pozici 
místopředsedy. Jiný návrh nebyl předložen. Na základě návrhu byla provedena volba nového 
místopředsedu. Senátorka Ema Hrubešová byla zvolena na pozici místopředsedy 
Akademického senátu s výsledkem 7 hlasů pro, 0 hlasů proti a 1 se zdržel hlasování. 
 
Náhradník v Studentské komoře Rady Vysokých škol 
 
Z důvodu zahraničního pobytu senátora Petra Maláka (studentský zástupce) a jeho 
navazujícího studijního pobytu v rámci programu Erasmus navrhuje předseda Akademického 
senátu, aby v zájmu kvalitní reprezentace a plnohodnotné účasti ŠAVŠ v došlo k nové volbě na 
místo náhradníka v SK RVŠ. Na toto místo byla Akademickým senátem navržena kolegyně 
Milada Běhounková. Volba byla provedena hlasováním s výsledkem 6 pro, 0 proti a 2 se zdrželi 
hlasování. Na základě dohody členů Akademického senátu bude studentka Milada 
Běhounková zastupovat ŠAVŠ na pozici náhradníka s platností od 1. června 2024. 
 
Doplňková volba akademika do Akademického senátu 
 
1. Na základě ukončení pracovního poměru Ing. Emila Velinova, Ph.D. je nezbytné vyhlásit 

doplňkovou volbu na jeho místo v Akademickém senátu. Předseda Akademického senátu 
vyhlásí nominační období pro nominace kandidátů na místo akademika a následně vyhlásí 
volby na tento post. 

2. Do volební komise byli zvoleni kolegové Neset, Landa a Beránek.  
 
 
 
 

Pavel Neset, předseda Akademického senátu ŠAVŠ 
 
 
 
 


